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PROTOKÓŁ Nr XVI/2015 

z SESJI RADY MIEJSKIEJ w SULEJOWIE 
z dnia 30 października 2015 r. 

 
 
 
 
Ustawowa liczba Radnych                                  15 
Liczba Radnych obecnych na sesji                     13 
 
 
 
 
Radni obecni na sesji  
 
1. Borkowski Bartosz  
2. Ciapała Jacek 
3. Czerwiński Władysław 
4. Gaczkowski Michał 
5. Gaik Sebastian 
6. Kuczyński Ireneusz 
7. Królik Grzegorz 

  8. Ratajczyk Jan                                                                                                                 
  9. Ruciński Konstanty                                                                                                                        
10. Stobiecki Adam    
11. Sławomir Szczur                                                                                                                                           
12. Warmus Włodzimierz   
13. Włóka Mirosław                                                                                              

 
 

 
 
Nieobecni członkowie Rady Miejskiej 
 
1. Rafał Fogiel 

  2. Milerowski Zygmunt 
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Ponadto w posiedzeniu udział wzięli  
 
                                                            
1. Burmistrz Sulejowa                                                 Wojciech Ostrowski 

  2. Skarbnik Gminy Sulejów                                         Czesław Pacan   
  3. Dyrektor Miejskiego Zakładu Komunalnego           Krzysztof Stębelski                                                
  4. Radni Rady Powiatu                                                 Zbigniew Sarlej 
  5. Kierownicy referatów Urzędu Miejskiego               Elżbieta Purgał-Gębalska          
                                                                                        Kamila Ciupa 
  6. Radcy prawni                                                            Michał Król 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki i Burmistrz 
Sulejowa Pan Wojciech Ostrowski serdecznie przywitali Posła RP Pana Roberta  
Telusa i Senatora RP Pana Grzegorza Wojciechowskiego, którzy zostali zaproszeni  
i przyjęli zaproszenie na dzisiejszą sesję. 
Pogratulowali dobrego wyniku w wyborach na naszym terenie oraz wyrazili  
akces współpracy dla dobra Gminy Sulejów.  

 
Poseł RP Pan Robert Telus i Senator RP Pan Grzegorz Wojciechowski serdecznie  
podziękowali za wynik wyborów i zaproszenie na sesję. Stwierdzili że jest to 
wspólne zwycięstwo. Zaproponowali wspólna współprace dla Gminy Sulejów.  
Zaproponowali pomoc w rozwiązywaniu trudnych zadań.  
 
 
                                                               

P u n k t 1 
 

 
Otwarcia XVI sesji Rady Miejskiej w Sulejowie dokonał Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki. 
 
 
Powitał przybyłych na sesję radnych Rady Miejskiej w Sulejowie oraz pozostałe 
osoby uczestniczące w obradach sesji.  
 
                                       
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie                
Pan Adam Stobiecki stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 radnych, więc Rada 
Miejska może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 
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P u n k t 2 

 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki 
przedstawił proponowany porządek obrad. 
 
Uwagi do porządku obrad wnieśli: 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poinformował, 
że w porządku obrad chciałby dokonać pewnej korekty nazewnictwa, ale 
chciałbym, żeby było to przegłosowane. Jest to w punkcie 6 podpunkt h. 
Chodzi o nazewnictwo zmiany Uchwały Nr XIV/97/2015  Rady Miejskiej                           
w Sulejowie z dnia 25 września 2015 r. dotyczącej ustalenia wynagrodzenia  
dla Burmistrza Sulejowa, uchwała zostanie w tym miejscu, przy czym  
zmiana nazewnictwa w sprawie proszę sobie to zapisać – ustalenia wynagrodzenia 
dla Burmistrza Sulejowa. 
Następnie poddał pod głosowanie zgłoszoną korektę.  
Zapytał, czy jeszcze ktoś chciałby zabrać głos w sprawie porządku obrad.  
To ta klauzurę prosił bym o podjęcie głosowania. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki poddał pod  
głosowanie zgłoszoną propozycję zmian do porządku obrad: 
 
 
 
za                                11                                                                                                                  
przeciwnych                 0 
wstrzymujących           2 
 
 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przedstawienie porządku obrad i przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie 

między sesjami.  
4. Informacja o realizacji inwestycji na terenie Gminy Sulejów. 
5. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych (Radnych, Burmistrza 

oraz właściwych pracowników Urzędu Miejskiego). 
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6. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulejów na lata                   

2015 – 2019, 
b) zmiany w budżecie gminy na 2015 r., 
c) przekazania nakładów finansowych poniesionych przez Gminę Sulejów 

na rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej w Kłudzicach, 
d) przekazania nakładów finansowych poniesionych przez Gminę Sulejów 

na rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej w Przygłowie, 
e)  przekazania nakładów finansowych poniesionych przez Gminę Sulejów 

na rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej w Krzewinach, 
f)  wprowadzenia zmian do Statutu Gminy Sulejów,                     
g) przyjęcia „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu 

Gminy Sulejów na lata 2015 – 2032 wraz z inwentaryzacją”, 
h) określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Sulejów, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Sulejów oraz 
określenia warunków i zasad korzystania z tych przystanków, 

i)   nadania nazwy ulicy w miejscowości Barkowice, 
j) wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Sulejów, 
k) ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Sulejowa,  
l) wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Piotrkowie Trybunalskim, 
ł)  wyboru ławników do Sadu Rejonowego w Piotrkowie Trybunalskim, 

    7.  Interpelacje radnych. 
         8. Wnioski, zapytania i informacje. 
         9.  Odpowiedzi na interpelacje , wnioski i zapytania. 
       10.  Zakończenie obrad. 
  
 
Protokół z poprzedniej sesji został wyłożony na sali obrad oraz był do wglądu               
w Urzędzie Miejskim w Sulejowie. 
 
 
Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty przez radnych w głosowaniu 
jawnym. 
 
 
za                              13                                                                                                                  
przeciwnych               0 
wstrzymujących         0 
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P u n k t 3 

 
Informacja o działaniach podejmowanych przez Burmistrza w okresie              

między sesjami. 
 
  
Burmistrz Sulejowa Pan Wojciech Ostrowski przedstawił informację o działaniach 
podejmowanych przez Burmistrza w okresie między sesjami. 
 
 
 

P u n k t 4 
 

Informacja o realizacji inwestycji na terenie Gminy Sulejów. 
 

 
Informację o realizacji inwestycji na terenie Gminy Sulejów przedstawił  
Burmistrz Sulejowa Pan Wojciech Ostrowski. 

 
 
 

P u n k t 5 
 

Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych (Radnych, 
Burmistrza oraz właściwych pracowników Urzędu Miejskiego) 

 
 
 

Informację o złożonych oświadczeniach majątkowych radnych przedstawił  
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki. 

 
 

Informację o złożonych oświadczeniach majątkowych Burmistrza oraz 
pracowników Urzędu Miejskiego przedstawił Burmistrz Sulejowa                                            
Pan Wojciech Ostrowski.  
 
 
 
 
 
 
 



 6 

 
P u n k t 6 

 
 

Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
 

Skarbnik Gminy Pan Czesław Pacan przedstawił projekty uchwał w sprawie: 
 
 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sulejów                             
na lata 2015 – 2019, 

 
 
 
Projekt uchwały został przyjęty przez Radnych Rady Miejskiej w głosowaniu 
 jawnym. 
 
za                           13 
przeciwnych            0 
wstrzymujących      0 
 

zmiany w budżecie gminy na 2015 r., 
 
 
Projekt uchwały został przyjęty przez Radnych Rady Miejskiej w głosowaniu 
 jawnym. 
 
za                           13 
przeciwnych            0 
wstrzymujących      0 
 
 

przekazania nakładów finansowych poniesionych przez Gminę Sulejów na 
rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej w Kłudzicach, 

 
 
Projekt uchwały został przyjęty przez Radnych Rady Miejskiej w głosowaniu 
 jawnym. 
 
za                           13 
przeciwnych            0 
wstrzymujących      0 
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przekazania nakładów finansowych poniesionych przez Gminę Sulejów na 

rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej w Przygłowie, 
 

 
Projekt uchwały został przyjęty przez Radnych Rady Miejskiej w głosowaniu 
 jawnym. 
 
za                           13 
przeciwnych            0 
wstrzymujących      0 
 
 

przekazania nakładów finansowych poniesionych przez Gminę Sulejów na 
rzecz Ochotniczej Straży Pożarnej w Krzewinach, 

 
 
Projekt uchwały został przyjęty przez Radnych Rady Miejskiej w głosowaniu 
 jawnym. 
 
 
za                           13 
przeciwnych            0 
wstrzymujących      0 
 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki  
przedstawił projekt uchwały w sprawie  
 
 
 

wprowadzenia zmian do Statutu Gminy Sulejów, 
 

Projekt uchwały został przyjęty przez Radnych Rady Miejskiej w głosowaniu 
 jawnym. 
 
 
za                           11 
przeciwnych            0 
wstrzymujących      2 
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Inspektor Referatu Rozwoju i Ochrony Środowiska Pani Kamila Ciupa  
przedstawiła projekty uchwał w sprawie: 
 
 

przyjęcia „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu 
Gminy Sulejów na lata 2015 – 2032 wraz z inwentaryzacją”, 

 
 
 
Projekt uchwały został przyjęty przez Radnych Rady Miejskiej w głosowaniu 
 jawnym. 
 
 
 
za                           13 
przeciwnych            0 
wstrzymujących      0 

 
 
 
 
Burmistrz Sulejowa Wojciech Ostrowski przedstawił projekt uchwały w sprawie: 
 
 
 

określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Sulejów, 
których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Sulejów oraz 
określenia warunków i zasad korzystania z tych przystanków, 

 
 
 

Projekt uchwały został przyjęty przez Radnych Rady Miejskiej w głosowaniu 
 jawnym. 
 
 
 
za                           13 
przeciwnych            0 
wstrzymujących      0 
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Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa Pani Elżbieta 
Purgał – Gębalska  przedstawiła projekty uchwał w sprawie:  
 

 
nadania nazwy ulicy w miejscowości Barkowice, 

 
 

Projekt uchwały został przyjęty przez Radnych Rady Miejskiej w głosowaniu 
 jawnym. 
 
 
za                           13 
przeciwnych            0 
wstrzymujących      0 
 
 

 
wyrażenia zgody na zbycie w drodze bezprzetargowej nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Sulejów, 
 

 
 

Projekt uchwały został przyjęty przez Radnych Rady Miejskiej w głosowaniu 
 jawnym. 
 
 
za                           13 
przeciwnych            0 
wstrzymujących      0 
 

 
 

ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Sulejowa, 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie poinformował, że przedstawi projekt 
uchwały - zmiany do uchwały Nr XIV/97 przepraszam – w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia dla Burmistrza Sulejowa.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie przedstawił projekt uchwały  
w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Sulejowa. 
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Następnie stwierdził, że odczyta uzasadnienie, krótkie uzasadnienie do uchwały  
do tej korekty nowej uchwały. 
 
Uzupełnił wypowiedź stwierdzając, że uzasadnienie do uchwały z dnia  
25 września 2015 r. zachowuje swoją moc. Zrezygnował z jego odczytania 
stwierdzając, że różnica pomiędzy uchwałami dotyczy tylko błędnie wyliczonego 
dodatku specjalnego. 
 
 
 
 
Radny  
Władysław Czerwiński 

Stwierdził, że uchwałę tą głosujemy już po raz drugi. Była ona głosowana 
25 września 2015 r. Wówczas 4 radnych nie otrzymało uchwały                                        
i uzasadnienia do tej uchwały, a dwóch radnych było nieobecnych  
na sesji Rady Miejskiej w Sulejowie. To była partyzantka. 
Byłem przeciwny podejmowaniu tej uchwały. 
Po zapoznaniu się z uzasadnieniem do tej uchwały nie widzę rażących  
naruszeń Statutu Gminy Sulejów i ustawy o samorządzie gminnym.  
Wszystkie sprawy były szczegółowo omawiane na posiedzeniach  
komisji Rady Miejskiej.  
Panowie radni podpisali się pod tym uzasadnieniem i jeżeli widzą  
jakieś nieprawidłowości to należy zawiadomić inne instytucje. 
Jest to pierwszy przypadek w skali kraju gdzie w miesiącu grudniu 2014 r.   
ustalamy Burmistrzowi wynagrodzenie i po pewnym okresie czasu, a nie      
jest to 3 – 4 lata, ale po 10 miesiącach urzędowania obniża się Burmistrzowi  
wynagrodzenie do kwoty 3.685 zł.  
Stwierdził, że będzie głosował przeciwko tej uchwale.  

 
 
 
Burmistrz Sulejowa 
Wojciech Ostrowski 
           Stwierdził, że jest to dla niego sytuacja nieszczególna i niekomfortowa. 
           Każdy w momencie kiedy pracodawca obniża mu wynagrodzenie,  
           może w ciszy gabinetu usłyszeć zarzuty i się do nich ustosunkować.  
           Jest to uchwała polityczna, która nie ma żadnego odniesienia do  
           efektywności wykonywanej pracy.  
           Po rozmowie z Posłem RP Robertem Telusem wycofuje się z jakiejkolwiek  
           próby od odpowiedzi do uzasadnienia.  
           Prosił radnych , żeby nie ustosunkowywali się do tych absurdalnych  
           zarzutów.  
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Poseł RP 
Robert Telus 

Uważa, że czasami głos z zewnątrz jest bardziej obiektywny i może pomóc.  
Każdy popełnia błędy i burmistrz i radni i poseł. Jednak zaproponowane  
rozwiązanie tej sytuacji nie jest dobrym rozwiązaniem – to jest opinia  
o Sulejowie, która idzie w świat. Każde metody są dobre , żeby zmusić  
Burmistrza do swojego zdania. Rada ma jednak wiele takich narzędzi.  
 
Apeluje do Przewodniczącego Rady Miejskiej i radnych Rady Miejskiej ,  
aby opinia o Sulejowie była jak najlepsza. Wiemy wszyscy, że różnimy się  
politycznie i mamy rożne zdania na różne tematy, jednak należy tworzyć  
dobra atmosferę dla dobra gminy.  Należy wyłączyć emocje i podejść do  
sprawy zdrowo – rozsądkowo. Wspólnie należy tworzyć dobra atmosferę  
społeczną i polityczną dla dobra gminy..  

 
 
 

Przewodniczący Rady 
Adam Stobiecki 
         Wyjaśnił, że Pan Burmistrz pominął kwestie, że rozmawiał na przerwie 
          z Panem Burmistrzem.  
          Z Panem Posłem także osobiście rozmawiał i znalazł rozwiązanie na chwile  
          obecną. Projekt uchwały, który zostanie przedstawiony jest nadal aktualny. 
          Stwierdził, że jest za współpracą i wszyscy radni deklarują wolę współpracy. 
          Nigdy nie było tak, że radni nie chcieli współpracować i pracować dla  
          dobra miasta i gminy – tak jak złożone zostało ślubowanie. Nic się jednak nie  
          zmienia, nie widzi jednak, żeby sytuacja mogła się unormować.  
          Deklaruje, że jak najszybciej, nawet od jutra może się spotkać i rozmawiać,    
          nic nie stoi na przeszkodzie. 
          Poinformował, że za chwile projekt uchwały zostanie poddany pod   
          głosowanie, ale nic nie stoi na przeszkodzie, żeby zacząć ze sobą rozmawiać   
          nawet od poniedziałku. Można rozmawiać i zaleźć wspólne porozumienie dla  
          gminy  nie dla dobra osobistego. Wszelkie niuanse, które można sobie teraz  
          wymyślać i tłumaczyć sobie wzajemnie będą się skupiać do rzeczy bardziej  
          prostych.  
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        My jako radni więcej możemy się wypowiedzieć, ponieważ jesteśmy na co   
        dzień związani z funkcjonowaniem pracy urzędu i mamy większą wiedzę                      
        i dostęp do dokumentów. Rada posiada bogate materiały do wglądu, dlatego ta  
        uchwała została dzisiaj zaproponowana radzie. Korekta, która dotyczyła   
        pomyłkowego wyliczenia została zrobiona i będzie głosowana na dzisiejszej  
        sesji. Jednak nic nie stoi na przeszkodzie, żeby ta współpraca normalnie  
        przebiegała. 
        Zadeklarował ze swojej strony wolę współpracy, radni także deklarują    
        współpracę, ale  „żeby dwoje chciało na raz”, 
       Tak jak powiedział Pan Poseł „wspólnie i do przodu”. Należy jednak dać sobie   
       trochę czasu. Poinformował, że ta uchwała będzie poddana pod  głosowanie,   
       ale to nie znaczy, że nie można ze sobą współpracować jak zdecydowali   
       mieszkańcy, wyborcy w wyborach do samorządu.      
       W najbliższym czasie będzie dany przykład takiej współpracy. Stwierdził, że   
       nie chce przesądzać wyników wyborów, głosowania, ponieważ po  
       głosowaniu pewne rzeczy mogą być powiedziane inaczej, ale nic nie stoi na    
       przeszkodzie, bez względu na sytuacje jaka będzie podjęta w głosowaniu, by   
       sytuacja w szybkim tempie i to w bardzo szybkim tempie została  
       unormowana. Wrócimy do domu do normalnych rozmów, do normalnego 
       zachowania  - i tyle i aż tyle.  
 
 
Radny  
Sebastian Gaik 
          W imieniu Klubu Radnych poprosił o 3 minuty przerwy w obradach sesji.  
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Adam Stobiecki przychylił się do prośby  
radnego i ogłosił przerwę.  
 
 
Projekt uchwały został przyjęty przez Radnych Rady Miejskiej w głosowaniu 
 jawnym. 
 
 
za                            8 
przeciwnych           4 
wstrzymujących     1 
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Przewodniczący Rady 
Adam Stobiecki 
 Poinformował, że uchwała w sprawie wynagrodzenia burmistrza została  
             podjęta przez radnych Rady Miejskiej i nie zostało zmienione stanowisko 
             radnych inicjujących tą uchwałę. Jednak zadeklarował, że w przeciągu  
             miesiąca sytuacja może się unormować jeżeli zostanie uszanowana pozycja  
             sołtysa w gminie , uszanowana rola radnego. Zapewniony zostanie dostęp  
             do informacji co zapewnia radnym Konstytucja i ustawa o samorządzie  
             gminnym. Zabroniono radzie wiele, między innymi parzenia kawy                                  
             i herbaty i obsługi prawnej. Pan mecenas – nie wiem, który miał narzucone  
             z urzędu, że nie mógł opiniować nic radzie. Służby prawne nie  mogły  
             opiniować uchwał rady.  
             Stwierdził, że nie jest to absolutnie zemsta. Podczas swoich czterech  
             kadencji w radzie nikt o takiej sytuacji nie słyszał w Polsce ani w gminie. 
             Radni Rady Miejskiej maja pewne instrumenty np. instrument obniżenia  
             pensji to jeden z nich, ale są także inne instrumenty, których radni nie chcą  
             wdrażać, utrudniając pracę włodarzowi, który został wybrany w wyborach  
            samorządowych, ale ci sami radni także w wyborach samorządowych  
            zostali wybrani. Bez względu, czy radny ma 100 głosów poparcia                                                                   
            a Burmistrz 4.000 głosów poparcia, to każdy w ustawie o samorządzie  
            gminnym ma zapisane na jakim obszarze może się poruszać.  
            Rada Miejska jest władcza, ponieważ posiada prawo do pewnych  
            instrumentów – poprzez Komisję Rewizyjną do badania działań 
            podejmowanych przez Burmistrza.  
            Jest to drastyczny środek do jakiego rada się posunęła.  
            Uznał, że jest mu głupio z tym  na co dzień. Ale chodzi z podniesionym  
            czołem.  
            Dodał, że radni w przeciągu miesiąca czy dwóch miesięcy w zależności od  
            drugiej strony mogą unormować sytuację.  
            Dlatego na dzisiejszą sesje poprosił posłów, zostanie także zaproszona  
            Pani Poseł Radziszewska i radni sejmiku wojewódzkiego, żeby uruchomić 
            w końcu ten nasz Sulejów po tylu latach marazmu. Ale trzeba radnym dać  
            możliwość działania. A nam się tą możliwość regularnie zamyka jako  
            radnym. Mieszkańcy nie znają szczegółów, oceniają nas z zewnątrz, 
            po wpisach w internecie. Nie powinniśmy się wzajemnie oczerniać.  
            Można ze mną zawsze rozmawiać. Radni działają w dobrej mierze, mają  
            swoje zobowiązania wyborcze, które chcą realizować.  
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Wybór ławników do sadów powszechnych. 
 
 

Członek zespołu opiniującego kandydatów na ławników Pan Bartosz Borkowski 
przedstawił opinię zespołu opiniującego kandydatów na ławników z dnia  
13 października 2015 r.  

 
 

Radca prawny Urzędu Miejskiego Pan Michał Król przedstawił regulamin 
głosowania w wyborach ławników do sądów powszechnych.  

 
 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Adam Stobiecki, poinformował, że wybór 
ławników będzie wyłaniany w głosowaniu tajnym, dlatego też wyłonimy Komisję 
Skrutacyjną.  
 
Do pracy w Komisji Skrutacyjnej zgłoszono radnych: 
 

1. Grzegorz Królik 
2. Bartosz Borkowski 
3. Sebastian Gaik 

 
Radni zgłoszeni do składu osobowego Komisji Skrutacyjnej wyrazili zgodę  
na pracę w tej komisji.  
 
 
 
Skład osobowy Komisji Skrutacyjnej został przyjęty przez radnych w głosowaniu 
jawnym.  
 
za                            13 
przeciwnych             0 
wstrzymujących       0 
 
 
Komisja Skrutacyjna ukonstytuowała się w następującym składzie: 
 
 

1. Grzegorz Królik                    - przewodniczący 
2. Bartosz Borkowski               - członek 
3. Sebastian Gaik                      - członek 
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Komisja Skrutacyjna po przygotowaniu kart do głosowania przeprowadziła  
głosowanie tajne.  
 
 
Po przeprowadzeniu głosowania i obliczeniu głosów Przewodniczący Komisji 
Skrutacyjnej Pan Grzegorz Królik przedstawił wyniki głosowania. 
 
 
 
 

1. Do Sądu Okręgowego została wybrana     Pani Barbara Katarzyna        
                                                                         Kamasińska – Jarmuszkiewicz  

                                                                 
                                                                    Pani Iwona Zofia Grochalska 

 
 

2. Do Sądu Rejonowego została wybrana     Pani Barbara Bożena Rudalska 
                                                                        Pani Zofia Ewa Piekarska 
 
3. Do Sądu Rejonowego do orzekania                                                                              

z zakresu prawa pracy została wybrana    Pani Ilona Danuta Zawisza  
 

 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Adam Stobiecki przedstawił projekty uchwał 
w sprawie: 
 
 

wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Piotrkowie Trybunalskim, 
 
 
 
Projekt uchwały został przyjęty przez Radnych Rady Miejskiej w głosowaniu 
 jawnym. 
 
 
za                           13 
przeciwnych            0 
wstrzymujących      0 
 
 
 



 16 

wyboru ławników do Sądu Rejonowego w Piotrkowie Trybunalskim, 
 
 
 
Projekt uchwały został przyjęty przez Radnych Rady Miejskiej w głosowaniu 
 jawnym. 
 
 
za                           13 
przeciwnych            0 
wstrzymujących      0 

P u n k t 7 
 
 

Interpelacje radnych. 
 
 

Radny Jan Ratajczyk złożył interpelacje na piśmie do Burmistrza Sulejowa  
w sprawie: 
- uaktualnienia statutów sołectw, 
- unieważnienia konkursu z zakresu profilaktyki sportowej. 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki przedstawił 
informację o udzieleniu odpowiedzi na złożone przez radnych interpelacje.  
 
 
 

P u n k t 8 
 
 

 Wnioski, zapytania i informacje. 
 

Radni nie zgłosili wniosków i zapytań.  
 
Mieszkaniec 
Paweł Wąs 
                Przedstawił pismo jakie został złożone do Starostwa w Piotrkowie 
                Trybunalskim w sprawie modernizacji chodnika w miejscowości              
                 Poniatów ul. Lipowa. Złożony wniosek poparło 300 mieszkańców.                                 
                 Wniosek także przekazano do wiadomości Panu Burmistrzowi.  
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Radny Rady Powiatu 
Zbigniew Sarlej 
                 Poinformował, że Starostwo w swoim zasobie ma 500 km dróg. 
                 Opracowany został raport realizacji poszczególnych zadań.  
                 Poruszona droga zaliczona została do III kategorii dróg i nie  
                 spełnia parametrów drogi powiatowej. Realizacja tego zadania może  
                 nastąpić, ale w późniejszym terminie.  
                 Gmina może przejąć tą drogę  i wówczas możemy współfinansować  
                 to zadanie. 
 
Radny 
Władysław Czerwiński 
 Podziękował radnym i Burmistrzowi za wykonanie odcinka drogi  
             do Łazów Dabrowa. Jednocześnie prosił o dalszą realizację.  
 
 
Przewodnicząca Zarządu Obwodu 
Małgorzata Domosławska 
              Poinformowała, że do Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulejowie  
              złożyła wniosek w sprawie obniżenia diet dla radnych. Do wniosku 
              załączono projekt uchwały w tej sprawie.  
 
 
 
Przewodniczący Rady  
Adam Stobiecki  
           Wyjaśnił, że adresatem tego wniosku jest Burmistrz Sulejowa i dlatego 
           to pismo zostało Burmistrzowi przekazane.  
           Poinformował, na jakich zasadach można występować z inicjatywą 
           uchwałodawczą do Burmistrza.   
           Dodał, że stowarzyszenie zostało powołane do ekologii, a nie polityki.  
           Pani jako Przewodnicząca Zarządu jest organem pomocniczym gminy 
           i powinna pani z nami współpracować, a nie utrudniać pracę.  
 
 
Przewodnicząca Zarządu Obwodu 
Małgorzata Domosławska 
           Stwierdziła, że społeczeństwu i stowarzyszeniu należy się więcej  
           informacji. Należy się spotkać i przedyskutować pewne zagadnienia.  
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Przewodniczący Rady  
Adam Stobiecki  
            Wyjaśnił, że dla radnych najważniejszy jest teraz budżet na 2016 r.  
             Rada nie będzie zajmowała się teraz pierdołami. Chcecie sprowokować 
             Radnych, ale my jesteśmy do rozwiązywania problemów gminy, a nie  
             problemów personalnych w gminie.  
             Nas to nie interesuje.  
 
 
 
 
Przewodnicząca Zarządu Obwodu 
Małgorzata Domosławska 

Stwierdziła, że należy starać się o pozyskanie środków zewnętrznych, 
sprowadzaniem inwestorów rzetelnych, uczciwych na nasz teren.   
Pomyśleć o wykorzystaniu płodów rolnych lokalnych rolników i stworzyć 
przetwórnie, spółdzielnie. Nie chcemy prowokować, ale także mamy pomysł  
na rozwój gminy. Można powiedzieć, że Panowie tak bezprawnie pomachują  
sobie szabelką.  
 

 
 
Przewodniczący Rady  
Adam Stobiecki  
            Stwierdził, że czasami ma wrażenie, ze Gmina Sulejów to gra jednego  
            aktora , 15 statystów, a z boku siedzi reżyser. To jest chore.  
            To nie są statyści, to nie jest aktor, a reżyser powinien odejść.  
            To jest gmina, to jest duża odpowiedzialność. Nie należy nam sugerować 
            czy mamy podjąć uchwałę czy nie. Jest to niezależna  rada i niezależni  
            radni, którzy nie działają wbrew społeczeństwu. Są autonomiczni, a ja nie  
            mam wpływu na ich decyzje.  
 
 
 
 Mieszkaniec Sulejowa 
 Piotr Pązik 
          Prosił o większy szacunek dla mieszkańców. Wnosił, aby nie przerywać  
          Mieszkańcom wypowiedzi podczas zabierania głosu w dyskusji.  
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P u n k t 10 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulejowie Pan Adam Stobiecki stwierdził, że 
porządek obrad został zrealizowany. 
Dziękując za przybycie i aktywny udział w obradach sesji ogłosił zakończenie                 
obrad „zamykam XVI sesję Rady Miejskiej w Sulejowie” w dniu 30 października    
2015 r.                          
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